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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr. Fazekas Sándo r
vidékfejlesztési miniszter úrnak

„Mi várható a termékdíj szabályozásban 2011-ben? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Vidékfejlesztési Minisztérium környezetvédelemért felel ős államtitkára az ősz folyamán jelezte a
termékdíj rendszerének jelentős átalakítását. Jelezte azt is, hogy a hulladékkezelést szervező
koordináló szervezetek munkáját egy állami ügynökségre bíznák .
Az államtitkár álláspontjának nyomatékosításául jelezte azt is, hogy a szükséges lépése k
levezényléséhez bírja Orbán Viktor miniszterelnök és az Ön felhatalmazását .
Az államtitkár tervei szerint a termékdíj rendszer 2011 . január 1-re tervezett módosítása után a 2010 .
évi 25 milliárdos helyett 100 milliárdos tétele lehet a költségvetésnek .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Hol tart a termékdíj szabályozás új koncepciójának kidolgozása ?
2. Hogyan halad az állami ügynökség létrehozása és az új rendszer kiépítése ?

3. Milyen előzetes, szakmai egyeztetések zajlanak az érintettekkel az új termékdíj koncepció é s
szabályozás kialakítása során?

4. Milyen számítások támasztják alá az akár 100 milliárdos költségvetési bevételt ?
5. Miért nem jelenik ez meg a 2011 . évi költségvetés tervezetében ?

Megtisztel ő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2010 . december 21 .

Tisztelettel:

Helyben
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